
单组份自干氧化铝油墨

产品名称 单组份自干氧化铝油墨

公司名称 上海凯贤油墨科技有限公司

价格 180.00/公斤

规格参数 品牌:欧莱斯
型号:MPN
产地:德国

公司地址 上海市嘉定沪宜公路6106号

联系电话 021-59507952-103 18201845192

产品详情

1.特性：單液型烘烤型金屬玻璃油墨是內含硬化劑的單液烘焙型高性能油墨，尤其對玻璃表面具有極好
的粘結性能，優異的物理抗性和化學抗性，高光澤、戶外耐候性優。

2.適用範圍：專用於玻璃表面的印刷，同時也可用於鋁，不銹鋼，金屬，熱固化樹脂制品等表面印刷。

3.使用方法：

1、印刷前先清除印件表面的塵埃及油漬，可用無水乙醇（酒精）或抹字水清除（本司皆可提供）

2、將油墨攪拌均勻，根據當時的實際環境條件選用稀釋劑：快幹、中幹、慢幹稀釋劑，壹般情況為冷天
（≤15℃）選用快幹劑，而熱天（≥30℃）選用慢幹劑。

3、在印刷細小線條、圖案、文字時若出現字體擴散，毛刺、模糊不清的現象，請選用本系列的透明色膏
或通用慢幹膏。

4、適合77—150T的網版印刷，請用戶據實際情況選取合適網目。

5、推薦固化溫度表：

 

.註意問題：

1 印前請先行試印，測試油墨對印材的匹配性，防止出現材料品種不同而引起質量問題。

2稀釋劑壹般情況下是添加20%-30%間，實際操作時根據使用情況及環境條件來調節油墨粘度。



3本品為易燃品，使用前後請將油墨容器完全密封且置於陰涼

通風處保存，避免接觸高溫和明火。

4本品對人體有壹定的刺激性，在使用過程中請做好個人防護，避免接觸皮膚或誤入眼內，如不小心濺入
眼內，請先馬上用大量水沖洗，必要1 features: single liquid type baking type metal glass ink is single liquid
containing hardening agent for baking type high performance ink, especially has excellent bonding properties on the
glass surface, excellent physical resistance and chemical resistance, high gloss, excellent resistance to weathering.

2 scope of application: printed on the glass surface, but also can be used in aluminum, stainless steel, metal, heat cured
resin products, such as surface printing.

3 use methods:

To remove dust and grease on the surface of the printed 1, before printing, available ethanol (alcohol) or with water to
remove the word (the division can provide)

2, the ink mixing, selected ac c ording to the actual environmental conditions: diluent was quick drying, dry, thinner
slow dry, one for cold weather (less than or equal to 15 DEG C) with drying agent, while hot days (less than 30 DEG
C) with slow drying agent.

3, in the printing of small lines, patterns, text, if the font proliferation, burr, blurred the phenomenon, please use this
series of transparent color cream or universal slow dry paste.

Screen printing for 4, 77 - 150T, please select the appropriate mesh ac c ording to the actual situation of the user.

5, the rec o mmended curing temperature:

Pay attention to the problem:

1 please try printing prepress first, matching test of ink printed material, to prevent quality problems caused by
different materials.

2 diluent one case is to add 20%-30%, the actual operation of the use of conditions and environmental conditions to
adjust the ink viscosity.

3 this product is flammable, please use the before and after the ink container is c o mpletely sealed in a cool and

Ventilated place to avoid contact with high temperature and fire.

4 this product has a certain degree of irritation to the human body, in the process of using your personal protection,
avoid contact with skin or into the eye, such as ac c identally splashed into eyes, please rinse with plenty of water
immediately, when necessary for medical treatment.
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